
Referat Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen den 9. marts 2022 

 

Godkendelse af dagsorden 

Vi tilføjer punktet sommerudflugt 

Godkendelse af referat fra generalforsamling 

Kan godkendes bortset fra at regnskabet ikke vedlægges. 

Økonomi 

Der er penge igen. 17 ud af 40 har betalt 

Konstituering 

John vælges som formand, Peter vælges som kasserer og Kresten vælges som sekretær 

Fredning af Arrenæs 

Golfbanen. Vi skal tjekke op på kommuneplanen og sammenholde den med fredningen.  

Der mangler bilag i den udsendte. Den er ikke udsendt til i papirform.  

Et medlem har henvendt sig til bestyrelsen ifht. Fredningen. Bestyrelsen har rådgivet medlemmet i forhold 

til at kontakte fredningsnævnet i høringsperioden.  

Bestyrelsen opfordrer medlemmer til at henvende sig hvis der er spørgsmål. 

Generalforsamling 

Forløb godt. Gode tilbagemeldinger. 

Trafiksikring på Arrenæs. Vi følger op ved at kontakte Halsnæs Kommune med vores forslag. 

Stiforslaget i fredningen byder vi velkomment.  

Naturstyrelsen 

Naturstyrelsen ønsker måske at opsætte sheltere og bordbænke op ad bagsiden af Søbakken. 

Bestyrelsen Er positive overfor offentlighedens adgang til næsset, men vi vil gerne i dialog med 

naturstyrelsen om placeringen om shelterer faciliteter.  

Auderødlejren 

Steffen Jensen vil tilsyneladende ikke følge lokalplanen i forhold til Auderødlejren så længe Stustania 

projektet kører. I den periode er Auderødlejren at betragte som en byggeplads. 

Vi vil bede byråddet om at redegører for hvorfor Auderødlejren ikke skal indgå i fredningen. 

Sommerudflugt 

Cykeltur 

Historiskvandring - dronningholm 



Frøhullet 

Halsninoen 

Græsningslaug 

Det arbejder vi videre med. 

Fremtiden 

Næste møde 

Trafiksikkerhed, sommerudflugt 

4. maj 2022 

Eventuelt 


